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1

Po  odgwizdaniu  nieostrożnego  podstawienia  nogi,  sędzia  wyraził  zgodę  na  przeprowadzenie
wymiany  i  zezwolił  zawodnikowi  wymienianemu  na  opuszczenie  boiska  przy  linii  środkowej.
Zawodnik  rozpoczął  bieg  w kierunku  miejsca  opuszczenia  boiska,  jednak  w pewnym momencie
zwolnił, przechodząc do wolnego marszu. Decyzja ?

2
W trakcie gry bramkarz gości  wyrzucił  piłkę poza pole karne do współpartnera będącego w kole
środkowym, a zaraz potem skomentował głośno pracę sędziów słowami: ”Co oni dzisiaj odwalają?!”.
Opisz dokładnie postępowanie sędziego, wiedząc, że bramkarz był już wcześniej napomniany. 

3
Asystent trenera wkopał na boisko leżącą obok niego drugą piłkę. Chciał w ten sposób przeszkodzić
przeciwnikom  w  prowadzeniu  korzystnej  akcji,  ale  akurat  w  tym  momencie  piłka  uciekła
napastnikowi poza linię boczną. Co zrobi sędzia? 

4

Bramkarz drużyny gospodarzy został ukarany w drugiej części dogrywki karą napomnienia za nie-
sportowe zachowanie („gra na czas”).Jeśli taki bramkarz zostanie dopuszczony do rzutów z punktu
karnego,  to  jaką  decyzję  podejmie  sędzia  jeśli  ponownie  ten  bramkarz  popełni  przewinienie,  w
wyniku  którego  rzut  musi  zostać  powtórzony,  ale  w  wyniku  interwencji  odniesie  kontuzję
uniemożliwiającą  kontynuowanie  gry,  jego  drużyna  nie  wykorzystała  jeszcze  limitu  wymian,  a
kierownik  jego  drużyny  zgłasza  sędziemu  konieczność  wymiany  tego  bramkarza  na  zawodnika
rezerwowego? 

5

Bramkarz drużyny gości wykonuje rzut wolny bezpośredni przyznany jego drużynie z jego własnego
pola karnego. Zagrywa piłkę do obróconego tyłem do niego współpartnera zbyt lekko. Znajdujący się
w momencie wznowienia gry w polu karnym napastnik drużyny gospodarzy (nie zdążył opuścić pola
karnego w wyniku szybkiego wznowienia gry)  rusza do tej  piłki,  a próbujący zapobiec przejęciu
przez niego piłki bramkarz drużyny gości piąstkuje piłkę tuż spod jego nóg tak, że nie trafia ona
żadnego za-wodnika wychodząc poza linię boczną boiska. Tuż po piąstkowaniu bramkarza próbujący
sięgnąć  pił-kę  rozpędzony  napastnik  drużyny  gości  wjeżdża  nogami  w  bramkarza  w  sposób
zagrażający bezpie-czeństwu tego bramkarza. Podaj kolejno decyzje sędziego mając na uwadze, iż
bramkarz miał już na koncie żółtą kartkę i gdyby nie jego interwencja napastnik miałby realną szansę
na zdobycie bramki. 

6
W trakcie ataku pozycyjnego w polu karnym gospodarzy piłka pękła i stała się niezdatna do gry, gdy
podania między sobą wymieniali napastnicy gości. Sędzia zorientował się o tym fakcie i prze-rwał
grę. Jak zostanie ona wznowiona po wymianie piłki 

7
Czy dopuszczalna jest forma sporządzenia protestu na piśmie przez kierownika drużyny, podpisania
go i przekazanie asystentowi nr 1 podczas gry ? 

8

Podczas  wykonywania  rzutu  karnego,  zanim piłka  była  w  grze,  kilku  zawodników  obu  drużyn,
których stopy znajdują się poza polem karnym, pochyla się do przodu tak, aby ich głowy i część klat-
ki piersiowej znajdowały się wewnątrz pola karnego (w powietrzu). Z wykonywanego rzutu piłka
wpada do bramki. Podaj decyzję sędziego. 

9

Bramkarz wykonał rzut od bramki przez podrzucenie piłki nogą w kierunku współpartnera. Ten na-
tychmiast odegrał piłkę głową z powrotem do bramkarza, aby umożliwić mu złapanie piłki. W mo-
mencie, gdy bramkarz chciał przejąć piłkę w ręce, poślizgnął się, a ta niedotknięta wpadła do bramki.
Podaj decyzję sędziego 

10
Trener drużyny gości, będący jednocześnie wpisany w sprawozdaniu jako zawodnik rezerwowy, w
trakcie gry pozwolił sobie na wejście na boisko i skierowanie słów do Sędziego: „Ślepy jesteś?!”.
Arbiter przerwał grę gdy piłka znajdowała się na środku boiska. Decyzja? 

11

Bramkarz drużyny gości wykonuje rzut wolny spoza własnego pola karnego, zagrywa jednak piłkę do
tyłu i - zorientowawszy się, że kopnięta przez niego piłka wpadnie do bramki - wbiega w pole karne i
zagrywa piłkę ręką. Gdyby nie interwencja bramkarza piłka wpadały do bramki, a w pobliżu nie
znajdował się żaden z napastników, który mógłby zagrać piłkę. Proszę podać decyzję sędziego. 

12 Przeciwnik znajdujący się w polu karnym bramkarza (5 metrów za jego plecami) dla którego wy-
konywany jest  rzut  sędziowski,  po  tym jak  piłka  dotknęła  podłoża,  korzystając  z  jego  nieuwagi
zbliżył się do niego i przejął piłkę zanim bramkarz zdążył ją zagrać. Przy biernej postawie bramkarza



dwoma kopnięciami podprowadził piłkę w okolice punktu karnego i kopnął do pustej bram-ki. Proszę
podać decyzję sędziego. 

13

Sędzia asystent podczas sprawdzania ubioru przed wyjściem na 1 połowę meczu spostrzegł, że jeden
z zawodników posiada wycięte w getrach dziury, tłumacząc lepszą wentylację i komfort. Asystent
zgłosił ten fakt do sędziego, który nie zezwolił na wyjście na boisko temu zawodnikowi. Czy sędzia
miał do tego prawo ?

14

Obrońca gospodarzy, znajdujący się we własnym polu karnym zdecydował się na długie podanie w
kierunku swojego współpartnera, znajdującego się na połowie przeciwnika. Piłka odbiła się w kole
środkowym od ziemi, pękła i doleciała w tej postaci do napastnika. Napisz jak powinien zachować się
sędzia. 

15

Obrońca  czerwonych  zdecydował  się  na  podanie  piłki  stopą  w  kierunku  własnego  bramkarza.
Dopiero po zagraniu zorientował się, że w polu karnym oprócz bramkarza, znajduje się jeszcze jeden
zawodnik - napastnik białych. Napastnik ruszył w kierunku piłki czym w ewidentny sposób wpłynął
na możliwość zagrania przez bramkarza. Bramkarz widząc sytuację rzucił się, okazał się odrobinę
szybszy od przeciwnika i wypiąstkował piłkę ręką na wysokości punktu karnego. Piłka po tym za-
graniu opuściła boisko przez linię bramkową. Podaj decyzję sędziego 

16
W trakcie gdy piłka była w grze,  trener zespołu gospodarzy wszedł do strefy technicznej zespołu
przeciwnego  w sposób  niekonfrontacyjny.  Jakie  decyzje  podejmie  sędzia,  który  zauważył  to  za-
chowanie i przerwał grę? 

17

25 metrów od bramki przeciwników, napastnik gospodarzy wychodzący sam na sam z bramkarzem
gości i kontrolujący piłkę, został szarpnięty za ramię przez mającego na koncie napomnienie obroń-cę
gości i upadł na murawę. Sędzia przerwał grę. Napastnik szybko pozbierał się i nie oglądając się na
arbitra, szybko wznowił grę. Zagrał piłkę do współpartnera, który znalazł się w sytuacji realnej do
zdobycia bramki. Bramkarz obronił strzał, wybijając piłkę poza linię boczną. Podaj decyzję sędziego. 

18

Zawodnik popełnił faul za który powinien zostać napomniany. Sędzia zastosował korzyść, mimo, że
zawodnik ten już wcześniej ujrzał żółtą kartkę. Niewiele później, ten sam zawodnik wybił piłkę nogą
czym po-zbawił bramki przeciwnika, który mocnym strzałem skierował piłkę w kierunku bramki.
Piłka wyszła na rzut rożny. 

19

 Zawodnik rezerwowy drużyny broniącej wbiegł na boisko w czasie gdy piłka była w grze w polu
karnym jego drużyny a obrońca drużyny atakującej, widząc to wbiegnięcie, zachował się wobec niego
niesportowo. Sędzia przerwał grę i pobiegł w kierunku tego zdarzenia, które miało miejsce na linii
środkowej. 

20
Zawodnik wykonujący rzut karny po dobiegnięciu do piłki  wykonał zwody taktyczne a bramkarz
przed wprowadzeniem piłki do gry opuścił nieprzepisowo linię bramkową i obronił strzał parując pił-
kę na rzut rożny. 

21
Bramkarz  wykonał  rzut  od  bramki.  Piłka  trafiła  w  sędziego,  który  znajdował  się  blisko  punktu
karnego i wpadła do bramki 

22
Po zdobyciu bramki sędzia zauważył, że na boisku znajduje się dwóch zawodników rezerwowych
przeciwnych drużyn i obaj kie-rownicy drużyn. Sędzia techniczny poinformował sędziego, że wbiegli
oni na boisko przez zdobyciem bramki.

23
Zawodnik uzyskał od sędziego zgodę na zmianę obuwia i zszedł z boiska. Chwilę potem, rezygnując
ze  zmiany obuwia  wbiegł  na  boisko  i  faulem  przerwał  korzystną  akcję  drużyny przeciwnej  we
własnym polu karnym. Sędzia uznał, że zamiarem tego zawodnika było zagranie piłki. Decyzja ?

24
Zawodnik, gdy piłka była w grze podbiegł do siedzącego na ławce zawodnika rezerwowego własnej
drużyny i uderzył go w głowę z niewielką siłą. 

25
Bramkarz trzymający będącą w grze piłkę w rękach zamierza zwolnić ją z rąk poprzez kopnięcie jej w
pole. Jednocześnie przeciwnik podejmuje próbę zablokowania wykopywanej piłki. Osiąga on cel a
piłka wpada do bramki bramkarza.

26
Przy stanie 1:0 dla drużyny gospodarzy, piłka zagrana przez zawodnika tej drużyny opuściła pole gry
w pobliżu jej ławki rezerwowych Podbiegł do niej trener drużyny gospodarzy, wziął ją do rąk i zaczął
oddalać się od miejsca wznowienia gry wrzutem. Decyzja ?

27 Piłka została zagrana w kierunku pola karnego przeciwników. Znajdujący się na pozycji  spalonej
współpartner zagrywającego piłkę, stojący na linii pola karnego, ruszył w jej kierunku. Stojący przed
nim, twarzą w kierunku lotu piłki przeciwnik przygotowywał się do jej przejęcia. W momencie gdy
przeciwnik przyjął piłkę, biegnący współpartner zagrywającego znajdował się już w zasięgu gry, za



plecami  przeciwnika.  Następnie  współpartner  zagrywającego  przejął  piłkę  i  rozpoczął  korzystną
akcję. Decyzja ?

28
Sędzia zauważył. że strzelec bramki fetując jej zdobycie wspiął się na ogrodzenie. Za chwilę sędzia
asystent poinformował sędziego, że strzelec bramki był spalony i sędzia bramki nie uznał. Decyzja ?

29

Zawodnik został wykluczony z gry. Sędzia widząc, że zawodnik ten zmierza do tunelu znajdującego
się za jego bramką zezwolił na wznowienie gry przez drużynę przeciwną. Tuż po wznowieniu gry
jeden zawodników drużyny przeciwnej, w pogoni za piłką wbiegł w pole karne i zagrał piłkę wzdłuż
linii bramkowej w kierunku bramki. Sam jednak, siłą rozpędu znalazł się poza boiskiem mając jednak
szansę na przejęcie piłki. W tym momencie zawodnik wykluczony, który po gwizdku sędziego na
wznowienie  gry  zatrzymał  się  i  obserwował  boisko,  ruszył  w  kierunku  tego  przeciwnika  a  ten,
przestraszony, zatrzymał się. Decyzja ?

30
Bramkarz złapał piłkę we własnym polu karnym i natychmiast rzucił ją w kierunku współpartnera
znajdującego się poza polem Piłka nie dotarła do celu, ponieważ niesiona silnym wiatrem zawróciła i
wpadła do bramki. Decyzja ?


